
Fråga om luftkvalitet till samhällsbyggnadsnämndens ordförande 
 
Förra våren hade Linköpings kommun ett föga eftertraktat Sverigerekord: Sämst luft i landet. 
Detta var på Hamngatan, en av våra centrala gator. 
 
Nu står vi här på nytt i en vårsäsong som vi inte vet hur luftkvaliteten kommer att vara. Men 
ingredienserna för dålig luftkvalitet är en väl avvägd blandning av mycket trafik, dubbdäck 
och torrt väder. Jag vet att samhällsbyggnadsförvaltningen har ett uppdrag att ta fram ett 
åtgärdsprogram till 2024, men risken är överhängande för dålig luft redan 2023. 
 
Min fråga till kommunalrådet är därför:  
Finns det någon handlingsberedskap?  
Finns det några akuta åtgärder som vi kommer vidta om luften blir dålig även denna vår? 
 
 
Gunnar Gustafsson 
Miljöpartiet de gröna 
 


